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Boligudvalget har i brev af 23. december 2020 stillet mig følgende spørgsmål 

(BOU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Lotte Rod (RV). 

Spørgsmål nr. 43: 

Vil ministeren redegøre nærmere for den videre proces med hensyn til at skabe 

større fleksibilitet for udsatte boligområder, således at boligområder kan fort-

sætte deres arbejde med aktivt at fremme mere blandede boligområder, selvom 

et boligområde ikke længere er på ghettolisten med de redskaber der ellers føl-

ger heraf? Og vil ministeren i forlængelse heraf oplyse, hvad der konkret er pla-

ner om, samt hvad de forventede konsekvenser på baggrund heraf er? 

Svar: 

Mit ministerium er i gang med at udarbejde et lovforslag, som skal sikre, at det 

er muligt at anvende de nødvendige redskaber for gennemførelsen af en obliga-

torisk udviklingsplan i de boligområder, som ikke længere optræder på listerne 

over udsatte boligområder. Ændringen betragter jeg som en teknisk korrektion, 

idet det hele tiden har været meningen, at udviklingsplanerne skal gennemfø-

res.  

Formålet med lovforslaget vil være at sikre, at de planlagte initiativer i udvik-

lingsplanerne bl.a. i Agervang, Finlandsparken, Gadehavegård og Munkebo kan 

gennemføres.   

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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